
Izvršni svet ~
o Plutalu
in ustanovitvi
delovnih organizacij

Na eni zadnjih sej izvršnega sveta, ki je
bila v delovni organizaciji Plutal, je tekla
beseda tudi o sanacijskem programu te
sicer zelo uspešne delovne organizacije,
ki je lansko poslovno leto končala z izgu-
bo, katere vzrok so bili izjemno narasli
stroški vhodnih surovin. S sanacijskim
kreditom je bila izguba že v začetku tega
leta pokrita. Ob seznanitvi s poslova-
njem je izvršni svet ugotovil, da so tako
sanacijski program DO Plutal kot plan za
leto 1988 in program projektov nesporno
pravilne usmeritve v izvozno naravnano
visoko kakovostno sodobno organizacijo
v vseh pogledih. Takšen realen in kon-
kreten sanacijski program je izvršni svet
potrdil, saj temelji zlasti na aktivnostih in
nalogah znotraj delovne organizacije,
potrebno ga je le dopolniti glede rokov,
izvedbe in načina spremljanja uresniče-
vanja zastavljenih nalog, pri čemer naj
ima prednost hitrejša uvedba informacij-
skih sistemov in drugih sodobnih tehno-
logij v proizvodne in upravljalske pro-
cese.

Člani izvršnega sveta so se opredelili
tudi do ustanovitve DO Mikro (več o njej
smo zapisali v prejšnji številki glasila) saj
je družbeno upravičena in v skladu
z usmeritvami občinskega srednjeročne-
ga plana. Predlagali so tudi krajevni
skupnosti Brdo, da odda DO Mikro po-
slovne prostore v najem. Popolna podpo-
ra je bila dana tudi pobudi za ustanovitev
DO Center za prenos znanja in tehnolo-
gij. Usanovitelju - Fakulteti za naravo-
slovje in tehnologijo so predlagali, da &
dopolni elaborat zlasti s tržno analizo
s predvideno ekonomsko uspešnjostjo
organizacije, podatki glede investicije in
virov financiranja. Komisiji za oddajo- ĵ,,
poslovnih prostorov pa je predlagal, da
takoj obravnava vlogo za pridobitev pro-
storov v Centru drobnega gospodarstva.


